
 Zakładam słuchawki. Zamykam oczy. W uszach brzmi dobrze znana playlista. 

Brzmi też w sercu. W tym czasie bardzo dobrze nam wszystkim znana.  

 

Nie pytaj mnie, dlaczego jestem z nią, 

Nie pytaj mnie, dlaczego z inną nie.  

 

 Wymiar patriotyzmu zmienia się na przestrzeni wieków. To, że dzisiaj możemy 

żyć w wolnej Polsce, jest zasługą polskich patriotów, ojców, matek, żon, synów. To oni 

oddawali za to życie. Dzięki nim teraz kochać Ojczyznę to nie musieć za nią umierać. 

Ale trochę wstyd nie robić teraz dla niej nic, prawda?  

 

Wolność kocham i rozumiem 

Wolności oddać nie umiem..  

 

 Polacy nigdy tego nie umieli. To właśnie czyni nas wyjątkowymi. Walka do 

samego końca za wolność, pomoc innym, angażowanie się w walki poza granicami 

kraju. Czuję dumę z tego, że jestem Polką. Jestem częścią narodu, który nie załamał się 

po zaborach, po dwóch wojnach, po dokonanych na nim zniszczeniach.  

Wywalczona wolność daje mi możliwość rozwoju. Dzięki niej mogłam pójść do szkoły, 

do której chciałam, mogę rozwijać moje zainteresowania, takie jak taniec, mogę  słuchać 

takiej muzyki jakiej chcę i takich ludzi jakich chcę, mogę oglądać programy, które lubię, 

ubierać się tak jak chcę i mówić to, co chcę. Bo to jest wolność, nie tylko słowa, ale 

wolność osobista, którą możemy się cieszyć.   

Nie pytaj mnie, dlaczego ciągle chcę, 

Zasypiać w niej i budzić się. 

 

Czuję ciarki. Ciarki rozbiegające się po całym ciele.  

 

 

       Że PÓKI MY ŻYJEMY, Ona żyje też.  

 

                                                                                   

  Aleksandra Kastek 

 


